
SU-møte 26.3.2025 

Tilstede: Carina S. Hansen, Ingrid O. Holte, Kate Olsen, Anita Fagerheim, Sally Behm, Ida M. Olsen, 

Beate Paulsen, Tina Myrvang, Line Jønsson 

Frafall: Elida Palmer, Levi Heider, Andrii Naidonov (alle fra elevrådet) 

1. Valg av leder og nestleder 

Leder: Sally Behm 

Nestleder: Anita Fagerheim 

2. Diverse saker fra senteret 

2.-4.trinn – meldt inn bekymringer fra FAU ang klassemiljø. Tiltak på vei. 

Ped.leder Ingrid slutter 16.04. Stillingen skal lyses ut. 

Vikar i barnehagen er ansatt fra 1.april-20.august, Ruqiya Toryare.  

Fra februar til sommerferien har vi en ekstra ansatt i skolen som er satt inn som et  

tiltak pga fraværet som var her i høst (Ambreen Kauser er satt inn som kontaktlærer  

på ungdomsskolen). 

Vi har ansatt 2 ansatte til høsten – Ambreen fortsetter som lærer, og en nyansatt. Vi 

mangler 2 lærere til høsten. Dette vil fagstab ta seg av. 

Utlysningen for stillingen til rektor/leder kommer ila april. 

Feriestengt barnehage: Vedtak på dette er fattet, og høring ble gjennomført i 2024, 

får ikke endret vedtaket. SU-leder skrev et brev med forslag til ulike tiltak, som også 

er sendt ut som informasjon til foresatte. Hvis foresatte har behov for hjelp i ferien, 

bes de ta kontakt med rektor/styrer. Sally sender også ut informasjon på nytt til 

foresatte. 

3. Næringslivet/samarbeid bygdelaget 

I kontakt med fiskebruket for fiskeopplæring for hele senteret. Gjennomføres i 

april/mai. 

Oppdrettsanlegget kan også kontaktes. 

Invitere bygdelaget til SU-møter. 

Barna være med på Forsøl-dagen? Line kontakter leder i bygdelaget.  

4. Sosiale arrangement 

FAU har arrangert karneval og loppemarked 

Ingen nytt loppemarked i år pga mange elever som har sluttet og dermed blir det for 

stort arrangement med få foresatte. 

17.mai år – hele senteret med på å arrangere dette. Møte med 17.mai-komitee 

10.april. 

8.mai – frigjøringsdagen. Arrangere noe denne dagen? 

Slagordkonkurranse – elevrådet tok initiativ til dette fordi de mener elevene har 

dårlig språk. Ble ikke gjennomført. Vi prøver på nytt i april 

5. Uteområdet 

Politisk representant Beate tar dette videre. 

Melde inn til DSB -.Line sjekker opp dette.  


